JOURNEY HIGHLIGHTS:

- One-way experience with the heritage train from Danang to Hue
- Cam Thanh Village to experience a traditional bamboo basket boat river cruise.
- Sun World Bana Hills (Combo Package)
- Authentic cuisine in Vietnam ~ Bep Cuon Restaurant, My Quang Noodle, Vietnamese Banh Mi



DAY 1

ARRIVE DA NANG - DANANG DISCOVERY - DANANG

Upon arriving at Danang International Airport, the appointed tour guide will welcome the guests and immediately transfer them to a local restaurant for lunch. Next, visit local landmark attractions **Marble Mountain, Monkey Mountain @ Son Tra Peninsula, Ling Ung Bai Put Pagoda, and Pink Church, Love Bridge**. Next, we will transfer hotel check in and relax. After dinner we will visit **the Dragon bridge** and return hotel and tour program concludes.

• The Dragon Bridge will perform spitfire and water every Friday, Saturday & Sunday from 09.00 PM onwards.

Meals: Lunch (My Quang Noodle/ Bep Cuon restaurant) & Dinner (local restaurant with seafood menu)



DAY 2

DANANG - FULL DAY AT SUNWORLD BA NA HILL (OVERNIGHT IN DANANG)

After breakfast, we will depart to SUN WORLD BANA HILLS MOUNTAIN RESORT, we have purchased a Combo Package which includes the round-trip cable car charges + one buffet lunch serves at the local restaurants.

The appointed driver will pick up guests from the hotel and drop them off at the tourists' waiting station at Sun World Bana Hills and also pick up the guests from the same station by 4.00 PM (subject to change) and return to Danang.

Later we will visit Han Market – One of the oldest local markets in Danang where you can shop sourvenir, local foods...

After dinner at a local restaurant, we return hotel and the tour program, tour guide, and transport services end.

Sun World Bana Hills will provide a detailed map of the resort showing the attraction's location and walking directions, also the
activities, and schedules for the day.

Meals: Breakfast, Lunch & Dinner



DAY 3

DANANG - HUE ANCIENT CAPITAL (BY HERITAGE TRAIN) (OVERNIGHT IN HUE)

After breakfast, transfer to Danang Railway Station for the morning **Heritage Train to Hue (07:50–11:05)**. The 3-hour scenic journey offers breathtaking views of Hai Van Pass, Lang Co Bay and the coastline, with a short stop at **Lang Co Station** for photos. Guests will also enjoy unique onboard cultural performances, making the ride an unforgettable experience.

Upon arrival in Hue, visit the iconic **Thien Mu Pagoda** on the northern bank of the Perfume River, then explore **Thuy Xuan Incense Village** to learn about traditional incense-making. **Enjoy lunch at a local restaurant with authentic Hue cuisine**.

In the afternoon, discover the **Imperial City of Hue** with a cyclo ride from Hien Nhon Gate to Ngo Mon Gate, passing landmarks such as the Flag Tower, Nine Dynasties Urns, and Nine Holy Cannons, followed by a walking tour of the ancient temples and pavilions. Dinner will be served at a local restaurant. Overnight in Hue.

Meals: Breakfast, Lunch & Dinner



DAY 4

HUE – KHAI DINH TOMB - HOI AN ANCIENT TOWN > CAM THANH VILLAGE – OVERNIGHT IN HOI AN

After breakfast, we visit **Khai Dinh Tomb**, the last imperial mausoleum of the Nguyen Dynasty, renowned for its unique blend of Eastern and Western architecture and intricate mosaic decorations.

Enjoy lunch at a local restaurant in Lang Co.

Continue to Hoi AN for a guided walking tour of the Ancient Town (entrance fees included), covering highlights such as the Japanese Covered Bridge, Tan Ky Old House, Fujian Assembly Hall, and the Museum of Trade Ceramics. Next, visit Cam Thanh Village and experience a bamboo basket boat ride.

Check in at the hotel in Hoi An. Evening at leisure to explore the Ancient Town by night and enjoy dinner on your own.

Meals: Breakfast & Lunch

DAY 5

DEPART HOI AN > TRANSFER TO AIRPORT

Enjoy free time at leisure until the scheduled transfer to the airport for your departure flight, bringing home "A wonderful memories of an unforgettable holiday in Vietnam"

Meals: Breakfast

INCLUSION

TRANSFER:

- Private vehicle provided throughout the entire trip
- One-way experience with the heritage train from Danang to Hue

ACCOMMODATION:

- 02-night as above proposed hotels and based on twin sharing + daily buffet breakfast.
- 01-night accommodation in Hue: Park View Hue Hotel/Moonlight Hue Hotel or similar (HTL EXT: RM 215.00/R/N)
- 01-night accommodation in Hoi An: Silkotel Hoi An htl/Hoi An Delicacy Htl or similar (HTL EXT: RM 240.00/R/N)

MEALS:

- Meals highlight (01): Authentic cuisine in Vietnam ~ Bep Cuon Restaurant, My Quang Noodle, Vietnamese Banh Mi
- Meals highlight (02): Buffet lunch at SunWorld Ba Na Hill
- Meals highlight (03): Seafood menu with ½ lobster/pax in Danang
- Meals highlight (04): Authentic Hue Cuisine
- Two bottles of filtered drinking water will provide daily inside the tour coach.

TOURS:

- Tour commentaries by a local tourist's guide will be conducted in ENGLISH / MANDARIN.
- Guided tour programs, admission fees to all attractions, and meal arrangements as mentioned in the tour itinerary.

EXCLUSION

- Round-trip airfares from Malaysia to Vietnam.
- Comprehensive travel insurance policy from the guests' country of origin.
- Tips for local tour guide and driver @ RM 15.00/GUEST/DAY will be pre-collected in KUL.
- All kinds of personal and incidental bills, such as telephone bills, laundry services, room services, tour activities, and meals not mentioned in the tour programs, etc.
- Travel Insurance

REMARKS:

- In this promotion tour package, BUY 03 FREE 01, we will provide two rooms based on twin sharing only.
- Hotel extension room rates are inclusive of miscellaneous service charges, government taxes, and breakfast for 02 guests per room per night only.
- Applicable to children aged 2-11 years old only.
 - From 12 years old or 1m4 height will be considered as an adult
 - Sharing a room with 02 adults with an extra bed/from 1m to under 1m4 = 85% of adult fares.
 - Sharing a room with 02 adults without an extra bed//from 1m to under 1m4 = 50% of adult fares.
- Surcharge for Upgrade to Private tour
 - From 2 3 pax: RM 223.00/vehicle (7-seat car)
 - From 4 5 pax: RM 278.00/vehicle (16s Ford Transit)
 - From 6 pax: free upgrade to private vehicle
- Surcharge for Peak season/holidays is applicable for the following days:

HOLIDAYS	DATE 2025	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)
Christmas day	24 - 25 Dec	RM 55.00
New Year's Eve	31 Dec	RM 112.00
HOLIDAYS	DATE 2026	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)
New Year holiday	OI JAN	RM 112.00
Lunar New Year holiday	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00
	16 – 19 Feb	RM 112.00
Hung King Ceremony	26 Apr	RM 55.00
Vietnam Reunification Day & International Labor Day	30 Apr - 01 May	RM 55.00
Vietnam's National Day	02 Sep	RM 55.00

行程亮点:

- 单程体验岘港至顺化的文化遗产火车之旅
- 参观甘青村,体验越南传统竹篮船漂流
- 巴拿山太阳世界(套票行程)
- 越南地道美食体验~BEP CUON 餐厅、MY QUANG米粉、越式法包



抵达岘港 – 岘港探索 – 岘港

抵达岘港国际机场后,专属导游迎接贵宾并送往当地餐厅享用午餐。随后参观岘港地标景点:五行山、猴山 @ 山茶半岛、灵应白佛塔、粉红大教堂与爱情桥。之 后送往酒店办理入住并休息。晚餐后前往参观龙桥,行程结束后返回酒店。

龙桥每逢星期五、六、日晚上 9:00 起有喷火与喷水表演。

餐食:午餐 (MY QUANG 米粉 / Bep Cuon 餐厅)、晚餐 (当地海鲜餐厅)



岘港 – 全天游览巴拿山太阳世界 (SUN WORLD BANA HILLS)(夜宿岘港)

早餐后,前往巴拿山太阳世界度假区。套票已包含往返缆车票及一顿自助午餐(于度假区内餐厅享用)。司机将在酒店接客人送至巴拿山游客候车站,并于下午约 4:00 (时间可能调整) 在同一地点接客人返回岘港。

随后参观韩市场 —— 岘港最古老的传统市场之一,可购买纪念品与当地美食。晚餐于当地餐厅享用,之后返回酒店,当日行程、导游与交通服务结束。

巴拿山太阳世界将提供度假区详细地图,标明各景点位置、步行路线、活动与每日时间表。

餐食: 早餐、午餐、晚餐



岘港 – 顺化古都(文化遗产火车体验)(夜宿顺化)

早餐后,前往岘港火车站,搭乘上午的文化遗产列车前往顺化(07:50–11:05)。这段 3 小时的旅程将带来壮丽的海云关、陵姑湾及海岸线美景,并在陵姑站短暂 停留拍照。旅途中还有独特的车上文化表演,为您带来难忘体验。

抵达顺化后,参观香江北岸的地标性建筑——天姥寺,随后前往水春香村,体验传统制香工艺。午餐在当地餐厅享用地道的顺化美食。

下午游览顺化皇城,乘坐三轮车从显仁门至午门,途经旗台、九鼎与九尊圣炮,之后步行参观古老的宫殿与庙宇。晚餐于当地餐厅享用。夜宿顺化。

餐食:早餐、午餐、晚餐



第四天 顺化 – 启定陵 – 会安古城 > 甘青村 – 夜宿会安

早餐后,参观阮朝最后一座皇陵——启定陵,以中西合璧的独特建筑风格和精美的马赛克装饰而闻名。 随后前往陵姑,在当地餐厅享用午餐。

之后继续前往会安,展开古城徒步导览(已含门票),参观主要景点包括:日本廊桥、谭家古屋、福建会馆及会安陶瓷贸易博物馆。接着前往甘青村,体验传统竹 篮船漂流。

返回会安办理酒店入住。晚上自由活动,可自行夜游会安古城并享用晚餐(自理)。

餐食: 早餐、午餐



第五天 离开会安 > 前往机场

尽情享受自由时光,随后按照预定时间送往机场,搭乘离境航班,带着"越南之旅美好而难忘的回忆"返回温馨的家园。

餐食: 早餐

价格包含

交通安排:

- 全程提供专车服务
- 单程体验: 从岘港搭乘文化遗产列车前往顺化

住宿:

- 02晚入住上述推荐酒店(双人间+每日自助早餐)
- O1晚顺化住宿: Park View Hue Hotel / Moonlight Hue Hotel 或同级 (酒店延住: RM 215.00/间/晚)
- 01晚会安住宿: Silkotel Hoi An Hotel / Hoi An Delicacy Hotel 或同级 (酒店延住: RM 240.00/间/晚)

餐食:

- 美食亮点 (O1): 越南特色料理~Bep Cuon 餐厅、美广面、越式法棍
- 美食亮点 (O2): 巴拿山 SunWorld 自助午餐
- 美食亮点 (O3): 岘港海鲜料理 (每位含半只龙虾)
- 美食亮点 (O4): 顺化特色料理
- 旅游巴士内每天提供两瓶矿泉水

行程:

- 当地专业导游以中文讲解
- 含导览行程、景点门票及行程所列餐食安排

价格不包含

- 马来西亚至越南往返机票
- 当地导游与司机小费 RM 15.00/人/天(于吉隆坡预先收取)
- 各类个人消费及杂费,如电话费、洗衣费、客房服务、未列入行程中的自费活动及餐食等
- 旅游保险

备注:

- 在本次促销套票 买三送一中,仅提供两间客房,均为双人共享房型。
- 酒店延住房价已包含杂费、政府税及每间客房每晚2位客人的早餐。
- 仅适用于 2-11 岁儿童。
- 12 岁及以上或身高 1.4 米及以上视同成人收费。
- 与两位成人同房并加床/身高1米至不足1.4米=收取成人价的85%。
- 与两位成人同房且不加床/身高1米至不足1.4米=收取成人价的50%。
- 升级为私人团附加费
 - 。 2-3位贵宾: RM 223.00 / 每辆车 (7座轿车)。
 - 4-5位贵宾: RM 278.00 / 每辆车 (16座福特Transit)。
 - 。 6位或以上贵宾: 免费升级为私人专属车辆。
- 旺季/节假日附加费适用于以下日期:

假期	日期 (2025)	附加费 (每人每日)
圣诞节	24 - 25 Dec	RM 55.00
新年前夕	31 Dec	RM 112.00
假期	日期 (2026)	附加费 (每人每日)
元旦假期	OI JAN	RM 112.00
农历新年假期	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00
	16 – 19 Feb	RM 112.00
雄王祭祖日	26 Apr	RM 55.00
越南统一日 & 国际劳动节	30 Apr - 01 May	RM 55.00
越南国庆日	02 Sep	RM 55.00

Please Choose Your Preferred Hotel In Danang

OPTION A: • (4*) FIVITEL DANANG HOTEL/THE CODE HOTEL & SPA/DONG DUONG HOTEL & SUITES X 2 NIGHTS • (4*) PARK VIEW HUE HOTEL/MOONLIGHT HUE HOTEL OR SIMILAR X 1 NIGHT • (4*) SILKOTEL HOI AN HTL/HOI AN DELICACY HTL OR SIMILAR X 1 NIGHT		DANANG SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 365/PAX		DANANG HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 160/ROOM		
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX	
RM 2,099 X 02	RM 2,099 X 03	RM 2,099 X 04	RM 2,099 X 05		RM 2,099 X 06	

OPTION B: • (4*) MANDILA DANANG BEACH HOTEL/PHUC LONG LUXURY HOTEL/MAXIMILAN BEACH HOTEL • (4*) PARK VIEW HUE HOTEL/MOONLIGHT HUE HOTEL OR SIMILAR X 1 NIGHT • (4*) SILKOTEL HOI AN HTL/HOI AN DELICACY HTL OR SIMILAR X 1 NIGHT		DANANG SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 355/PAX		DANANG HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 240/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 2,199 X 02	RM 2,199 X 03	RM 2,199 X 04	RM 2,199 X 05		RM 2,199 X 06

OPTION C: • (5*) GRAND TOURANE DANANG HOTEL/ DLG DANANG HOTEL OR SIMILAR • (4*) PARK VIEW HUE HOTEL/MOONLIGHT HUE HOTEL OR SIMILAR X 1 NIGHT • (4*) SILKOTEL HOI AN HTL/HOI AN DELICACY HTL OR SIMILAR X 1 NIGHT		DANANG SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 520/PAX		DANANG HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 345/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 2,299 X 02	RM 2,299 X 03	RM 2,299 X 04	RM 2,299 X 05		RM 2,299 X 06